



Tuition Fees

ACADEMIC YEAR 2020/21						
Class/Year	Age on 1st September	Price Per Term (RMB)			Price Per Year (RMB)	Per Year (RMB) (Including Early Bird discount if paid in full, in advance See Note.3)
		Autumn	Spring	Summer		
Pre-Nursery Mornings	18 months to 2 yrs old	55,700	41,780	41,780	139,260	135,082
Pre-Nursery Full Day	18 months to 2 yrs old	83,555	62,660	62,660	208,875	202,609
Nursery Mornings	3	55,700	41,780	41,780	139,260	135,082
Nursery Full Day	3	83,555	62,660	62,660	208,875	202,609
Reception	4	83,555	62,660	62,660	208,875	202,609
Year 1	5	97,300	72,975	72,975	243,250	235,952
Year 2	6	97,300	72,975	72,975	243,250	235,952
Year 3	7	103,715	77,780	77,780	259,275	251,497
Year 4	8	105,180	78,885	78,885	262,950	255,061
Year 5	9	105,180	78,885	78,885	262,950	255,061
Year 6	10	105,180	78,885	78,885	262,950	255,061
Year 7	11	112,000	84,000	84,000	280,000	271,600
Year 8	12	112,000	84,000	84,000	280,000	271,600
Year 9	13	113,105	84,830	84,830	282,765	274,282
Year 10	14	119,785	89,835	89,835	299,455	290,471
Year 11	15	119,785	89,835	89,835	299,455	290,471
Year 12	16	123,870	92,900	92,900	309,670	300,380
Year 13	17	123,870	92,900	92,900	309,670	300,380

Notes on Tuition Fees:

- Fees above are listed in RMB(Chinese Yuan). If remittance is made in foreign currency, the applicable exchange rate used is based on the middle rate published by the Bank of China at the time of payment. <http://www.boc.cn/sourcedb/whpj/enindex.html>
- If remittance is made in foreign currency, all bank charges shall be borne by remitter, and ensure the school fee will be received in full.
- To obtain the Early Bird payment discount, the full year fees must be paid in full by the due date stated on the invoice (17th August, 2020 for 2020-2021). This Early Bird discount ceases to be effective once the student is withdrawn during the academic year.
- Fees for Year 10 and above include entrance fees for public examinations.
- Please see overleaf for details of school bank accounts.

Other Fees Payable

Application Fee 2,000 RMB	This is a non-refundable fee required with every application submitted.
Security Deposit 16,000 RMB	Payable to secure a school place once the student has been accepted. The deposit is fully refundable when the student leaves the school without any interest on demand if all accounts have been settled in full, all school property returned without damage and required written notice submitted two months before the child's last day of attendance. Two months' notice of withdrawal in writing of the child's last day of school (holidays excluded) must be given or two months' fees will be payable in lieu of notice.
School Uniform	All students are required to wear uniform and school P.E. kit to school. All uniform items can be purchased through the school uniform shop and ordered via email: syuniform@britishschool.org.cn
EAL Charge	A one-off EAL charge of 15,000 RMB will be applied to all students required to join the additional English support lessons. This is a one time payment only.
Bus Service	Arranged on request, and at the school's discretion. Annual fees range from 10,000 - 15,000 RMB depending on the distance from school. Details on request.



Bank Details

Remittance Details			
	For RMB		For other currencies (USD,HKD,GBP,etc)
Type 汇款种类:	Domestic China 国内转账汇款	Overseas 国外转账汇款	
Account Name 户名:	北京英国学校	The British School of Beijing	The British School of Beijing
Account Number 账号:	331156030359		332456030351
Bank Name 开户行:	中国银行北京天竺支行	Bank of China Beijing TianZhu Subbranch	Bank of China Beijing Branch
地址 Bank Address		No.2 Chao Yang Men Nei Da Jie, DongCheng District, BJ.CHINA 100010	
Swift Code	BKCH CN BJ 110		
Reference/Comment	Oldest child's unique Student ID number issued by the school (on your acceptance letter)		

Note: Please include the student(s) name(s) and unique Student ID number issued by the school on the transfer slip as the reference.

For payment enquiries please contact our Finance Department on bsbfee@britishschool.org.cn

Shunyi Campus
Phone: (+86-10) 8047 3588 ext 2525
Fax: (+86-10) 8047 3598/99



学费

2020-2021 学年的学费

班级/学年	截止到 9 月 1 日的年龄	每学期的学费(人民币)			每年的学费(人民币)	每学年的学费(人民币) 已包括早鸟折扣, 如果全额预付学费, 见备注3.
		秋季学期	春季学期	夏季学期		
幼儿园小班(半天)	18个月至2周岁	55,700	41,780	41,780	139,260	135,082
幼儿园小班(全天)	18个月至2周岁	83,555	62,660	62,660	208,875	202,609
幼儿园中班(半天)	3	55,700	41,780	41,780	139,260	135,082
幼儿园中班(全天)	3	83,555	62,660	62,660	208,875	202,609
幼儿园大班	4	83,555	62,660	62,660	208,875	202,609
1年级	5	97,300	72,975	72,975	243,250	235,952
2年级	6	97,300	72,975	72,975	243,250	235,952
3年级	7	103,715	77,780	77,780	259,275	251,497
4年级	8	105,180	78,885	78,885	262,950	255,061
5年级	9	105,180	78,885	78,885	262,950	255,061
6年级	10	105,180	78,885	78,885	262,950	255,061
7年级	11	112,000	84,000	84,000	280,000	271,600
8年级	12	112,000	84,000	84,000	280,000	271,600
9年级	13	113,105	84,830	84,830	282,765	274,282
10年级	14	119,785	89,835	89,835	299,455	290,471
11年级	15	119,785	89,835	89,835	299,455	290,471
12年级	16	123,870	92,900	92,900	309,670	300,380
13年级	17	123,870	92,900	92,900	309,670	300,380

备注:

1. 以上所列费用为人民币(RMB)。如果以外币汇款, 适用汇率按照付款时中国银行公布的中间价结算。(http://www.boc.cn/sourcedb/whpj/enindex.html)
2. 如果以外币汇款, 所产生的银行手续费由汇款人承担, 确保全额缴纳学费。
3. 只有支付全年学费时才可享受早鸟学费折扣, 应在付款通知书注明的到期时间之前, 即 2020 年 8 月 17 日之前支付 2020-2021 学年的全部学费。一旦学生在学年中间退学, 年度折扣将同时失效。
4. 10 年级及以上年级同学的学费包含参加公开考试的报考费用。
5. 学校银行信息详见本页背面。

其他费用

申请费 2,000 元	申请费不予退回, 所有申请人都需要支付。
保证金 16,000 元	支付保证金可确保学生一经录取, 即可获得学校学位名额。学生离校时, 在所有账目全部结清、学校财产完好并归还的情况下, 同时在学生离校的前两个月提交书面申请并且不要求支付利息时, 保证金可以全额退款。退学时必须提前两个月 (不包含假期) 提交书面退学声明, 或以两个月的学费代替退学声明。父母在提交退学声明后, 必须确保收到学校的确认函。
校服	所有学生在校期间应穿着校服和学校运动服。所有的校服及相关用品可以通过学校的校服室购买或发送邮件至syuniform@britishschool.org.cn进行预约取件。
EAL 费用	所有需要参加EAL课程的学生应一次性支付 15,000 元(人民币)的 EAL 费用。该费用仅需支付一次。
校车服务	学校可根据要求和实际情况安排校车服务。根据距离学校的远近, 每年的费用为 10,000 - 15,000 元(人民币)不等。校车路线详情请咨询校车办公室。



学校银行信息

汇款信息			
	人民币汇款		外币汇款 (包括美金,港币,英镑等)
汇款种类:	国内转账汇款	国外转账汇款	
银行账户名称:	北京英国学校	The British School of Beijing	The British School of Beijing
银行账号:	331156030359		332456030351
开户行:	中国银行北京天竺支行	Bank of China Beijing TianZhu Subbranch	Bank of China Beijing Branch
汇款地址:		No.2 Chao Yang Men Nei Da Jie, DongCheng District, BJ.CHINA 100010	
Swift Code	BKCH CN BJ 110		
参考/备注	家庭里最大孩子的学号 (在您孩子的录取通知书上)		

请在转账汇款单据上备注栏里填写学生姓名和录取证明上的学号, 以作为参考。

如需了解更多付款相关信息, 请联系财务部: bsbfee@britishschool.org.cn

北京英国学校顺义校区

电话: (+86-10) 8047 3588 分机 2525

传真: (+86-10) 8047 3598/99